



### 2014 年中大校友日暨院長晚宴 CUHK Alumni Homecoming cum Head's Dinner 2014

2014 中大校友日於 2014 年 11 月 29 日舉行，當日聯合書院校友會於大學本部百萬大道設有兒童遊戲攤位，與眾同樂。聯合書院亦為校友安排暢遊校友徑活動，聯合書院院長余濟美教授於書院學生飯堂設晚宴招待聯合書院校友及家人，余院長及聯合書院校友會會長殷巧兒女士於晚宴上致歡迎辭。當晚逾二百六十位校友和家人一同參與，共度一個歡愉的晚上。

The 2014 CUHK Alumni Homecoming was held on 29 November 2014. The United College Alumni Association (UCAA) set up a game booth to promote the association at the University Mall. Furthermore, the College arranged Alumni Trail Tour for participants in the afternoon, while Professor Jimmy C M Yu, College Head, hosted a dinner for all United College alumni and family members at the College Student Canteen. Professor Jimmy C M Yu and Ms Lina H Y Yan, President of United College Alumni Association, delivered welcoming addresses to alumni. Over 260 alumni and their family members attended the dinner.



▲ 書院校友會攤位遊戲深受校友和家人的歡迎。  
The booth game of UCAA was very popular among alumni and their families.



▲ 校友會會長殷巧兒女士致辭。  
Ms Lina H Y Yan, President of the College Alumni Association, addressed the alumni.



▲ 院長余濟美教授致歡迎辭。  
Professor Jimmy C M Yu, College Head, delivered a welcoming remark.



▲ 祝酒。  
A happy toast.



▲ 大學校友事務處處長區月晶女士(後排最右)親身到場支持聯合書院院長晚宴。  
Ms Connie Au, Director of Alumni Affairs (back row; far right), showed her support at United College Head's Dinner.

### 書院校友會午間茶敘 UC Alumni Association Luncheon Talk

聯合書院校友會邀得本院校友香港中文大學 AXA 安盛地理與資源管理學教授，兼環境、能源及可持續發展研究所所長劉雅章教授 (74/物理) 於 2014 年 11 月 15 日擔任午間茶敘的嘉賓講者，講題為「漫談氣候變遷」。校友會會長殷巧兒女士 (左三) 致送紀念品予劉雅章教授 (右三)，並與院長余濟美教授 (右二)、校友會榮譽顧問馮國培教授 (最右)、校友會副會長何萬森先生 (最左) 及校友會理事會秘書文振球先生 (左二) 合照。



The College Alumni Association invited College alumnus, Professor Professor Gabriel N C Lau (74/PHY), AXA Professor of Geography and Resource Management, and Director of Institute of Environment, Energy and Sustainability at CUHK, to be guest speaker of Luncheon Talk on 15 November 2014. Professor Lau shared with alumni on the topic "A Conversation on Climate Change". Ms Lina H Y Yan, President of Alumni Association (3<sup>rd</sup> left) presented a souvenir to Professor Gabriel N C Lau (3<sup>rd</sup> right), accompanied by Professor Jimmy C M Yu, College Head (2<sup>nd</sup> right), Professor Fung Kwok-pui, Honorary Consultant of Alumni Association (far right), Mr Ho Man-sum, Vice-president of Alumni Association (far left) and Mr Davis C K Man, Secretary, the Council of Alumni Association (2<sup>nd</sup> left).